
Lloret s'uneix per reclamar les urg�ncies tot l'any

Tots els grups del consistori aproven una moci� per demanar a la Generalitat que

mantingui el servei en un ple marcat per les protestes dels ve�ns contra el Depar tament

de Salut

Blanco, assegut a primera f ila, i alguns dels

manifestants contra les retallades, al ple d'ahir a

Lloret. Foto: JOAN CASTRO.

Una manifestaci� de ciutadans va irrompre ahir al ple de Lloret de

Mar amb pancar tes reclamant que no es tanquin les urg�ncies al

CAP, com ja s'ha fet ja a la Selva interior-. A la manifestaci�, s'hi va

afegir un grup de gent encap�alats per l'atleta Josep Llu�s Blanco

amb samarretes de la Sansi, per reivindicar que es faci la cursa.

Uns i altres van exposar les seves peticions repar tint escrits entre

el p�blic assistent. Aquest va ser un dels pocs punts en qu� hi va

haver unanimitat entre tots els grups. L'Ajuntament reclamar� que

les urg�ncies estiguin ober tes tot l'any, com es fa actualment. De

fet, l'alcalde, Rom� Codina, va parlar d'alguns municipis que han

negociat amb el depar tament i han aconseguit el seu objectiu, i es

va comprometre a fer Òtot el que puguiÓ i anar informant els

ciutadans.

La votaci� de la moci� va ser rebuda amb aplaudiments del p�blic, que despr�s va abandonar la sala. Els

par tidaris de la Sansi tamb� van marxar, i en els fulls que van repar tir exposaven que el Club La Sansi est�

disposat a fer la cursa sense ajut municipal (rebien 14.000 euros), i ja han entrat una inst�ncia a l'Ajuntament

demanant organitzar la cursa. Malgrat tot, la regidora d'Espor ts, Ester Oliv�, va reiterar fa dies que l'Ajuntament

no donar� perm�s per fer La Sansi.

La pol�mica l�mpaaLa modif icaci� de cr�dit (aproximadament 8 milions d'euros que es desvien de par tides que

s'han estalviat per pagar factures pendents) va donar peu a parlar de les reformes fetes a l'entrada de

l'Ajuntament, que han costat uns 21.000 euros. El centre del debat, concretament, va ser la l�mpada, que va

costar uns 6.000 euros i encara s'ha de pagar. El PSC i el MILLOR van treure el tema com un exemple de despesa

excessiva que, a m�s, no est� avalada per cap t�cnic i, segons el por taveu del MILLOR, Marc Fuer tes, va

denunciar que els preus es van inf lar i es va benef iciar un prove�dor que estava a la llista de CiU, i va dir que

por tar� el tema a la f iscalia. Ignasi Riera (CiU) va admetre que la l�mpada era cara, per� la va justif icar per la

seva situaci� Òen un lloc emblem�tic com l'ajuntamentÓ. Riera, que va ser responsable del tema en l'anterior

mandat, quan es va fer la reforma, va admetre que ÒpotserÓ es va equivocar en pensar que hi havia Òconsignaci�

pressupost�riaÓ, i que per aix� Òno hi ha factura ni f irmaÓ.El PP es queda solLa moci� en contra de la sent�ncia

que posa en perill el model educatiu catal� va deixar sol el PP, ja que la resta van presentar una moci�

consensuada. Entre les intervencions, va destacar la de la regidora del MILLOR Elena Aleinik, d'origen rus, que

va defensar el text. Al ple es va aprovar tamb� una modif icaci� a la urbanitzaci� de Cala Canyelles, que recupera

una parcelála d'equipaments de 700m², i una altra que requalif ica de no urbanitzable a urbanitzable 2.500m² de

terreny a l'�mbit del camp de golf Suro Gros.
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